
Vraag aan de wethouder over bestemmingsplan Neuweg 100 
 
Vraag 1: GroenLinks zou graag voorafgaand aan de vergadering willen weten wat nu volgens het 
college het geschilpunt tussen de bezwaarmakers en de initiatiefnemer is? 
Het bouwoppervlak of het bouwvolume? 
 
In de vergadering van 21 juni 2017 is door de initiatiefnemer in gestemd om de commissie inzicht te 
geven in de economische haalbaarheid van het plan. 
Daarvan hebben wij geen stukken aangetroffen. GroenLinks vindt inzicht van belang omdat 
geschermd wordt met het argument dat een kleiner plan economisch niet haalbaar zou zijn. 
Commissie/Raad moet o.i. instaat worden gesteld de validiteit van een dat argument te toetsen. Dat 
dergelijke stukken vertrouwelijk zijn begrijpen wij volkomen. 
 
Vraag 2: Beschikt het college op de ambtelijke diensten over stuken waaruit zou blijken dat een 
kleiner economisch niet haalbaar zou zijn? 
Indien JA, zou u deze stukken direct aan de raad en commissie beschikbaar willen stellen. 
Zo nee, wilt u deze met spoed opvragen zodat de raad bij de besluitvormig goed geinformeerd is. 
 
met vriendelijke groet 
Frank Kool 
GroenLinks Hilversum 
 


